
Referat af møde ved DØK-Foreningen d. 19/09 - 2005 
 
Til stede: Geitner, Kryger, Zilmer, Helding, Büttcher 
 
Ikke til stede: Ringkjøbing 
 
Referat af møde 13. juni – Godkendt. 
 
Pengene svinder ud i kassen og det vil derfor være en idé at folk tænker over, hvad foreningen kan 
tjene flere penge på. 
 
Heidi udfærdiger en seddel til næste bestyrelse, hvorpå der står, at det er vigtigt at man skal 
indhente navn på samtlige personer der deltager i fremtidige manuduktioner. 
 
DØK-Baren bliver muligvis lukket, i og med, at de lejede lokaler bliver opsagt af CBS. Zilmer 
kontakter Gert Bechlund ang. hvad der sker. 
 
Galla er der fuldstændig styr på! Ingen problem… 
 
DØK-United arbejder stadig på at skaffe baner til en studieturnering. 
 
Grillaftenen er der også styr på – Geitner er hovedmand og flår Büttcher rundt. 
 
Eneste arrangement vi kan nå at afholde bliver IT-sikkerhed. Zilmer har snakket med Robert fra 
overbygningen og forsøger at få ham ud. Evt. afholdt den 28. okt. hvorpå DØK-Baren starter efter 
afholdt arrangement. 
 
EØ-manuduktion planlægges af Kryger og Zilmer allerede nu, så den er klar til næste bestyrelse.  
 
Næste møde er planlagt til d. 4. november. Med mad. Folk skal råbe op nu, såfremt de ikke kan! 


